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This book makes a selection of writings by the great medieval historian, Sir Richard
Southern, available to the wider audience they deserve.

A collection of writings by the great medieval historian, Sir Richard Southern. 

Offers a fascinating insight into the beliefs and ideas that underpinned Southern’s
work. 

Contains the series of reflections on medieval historical writing that Southern
produced during his tenure as President of the Royal Historical Society. 

Also includes pieces on the nature of academic history, as well as Southern’s
appreciations of other medievalists. 

Brings together texts that would otherwise be difficult to locate. 

Makes these writings accessible to the wider audience they deserve.

作者介绍: 

Sir Richard Southern was born in Newcastle-upon-Tyne in 1912 and educated at the
Royal Grammar School there and at Balliol College, Oxford. He was a Fellow of Balliol
from 1937-61, Chichele Professor of History at Oxford from 1961-9, and President of St
John's College, Oxford from 1969-81. He was knighted in 1974. He died in Oxford in
2001.

Robert Bartlett is Bishop Wardlaw Professor of Medieval History at the University of St
Andrew's in Scotland and a Fellow of the British Academy. He has also taught at the
Universities of Edinburgh and Chicago and has held Fellowships at the Universities of
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Michigan, Princeton and Gottingen. His book, The Making of Europe (1993) won the
Wolfson Literary Prize for History.
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评论

拖了很久才读完。见解极精，文笔绝佳，我最心仪（没有之一）的中古史家。谈现代史
学的建制和演变和任务，对不同专业的研究都有意义，比如那篇The Shape and
Substance of Academic History.

-----------------------------
老英国的笔调，清晰而流畅的阐释，不愧是皇家历史学会的会长。其中多处论及安瑟姆
与休、约阿希姆的关系，这样看来，我这个路径基本是对的。写的回忆也很使人见识那
一代英国学者的努力与经历~

-----------------------------
论文汇编

-----------------------------
全部译完，最早的一篇大概是13年译的斯莫利的那篇，估计月底能下厂印刷吧。还是有
点战战兢兢，其中的几篇，确实不好翻译，文字上的典雅真是摇曳得让人心醉。还是那
句话，翻译本身就是背叛吧，尽力尽力了。。。

-----------------------------
关于“同性恋话题”，腐国土壤，认为“同性恋历史”在历史研究中既不有趣也不重要
（奥布莱恩指出，萨恩成长于一个压抑的、视同性恋为犯罪的年代，事实上，当萨恩提
起同性恋时也常常用到“犯罪”这个词），一些理论学家也对博斯威尔的观点进行了大
肆批判，他们发现这本书已经被博斯威尔对于“正确性”的深切破坏了。
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书评

1.
以“历史书写的欧洲传统之诸方面”为总标题，索森先后处理了古典化的历史、普世历
史、先知历史，还有一篇题为《过去的感知》讨论了英格兰古物研究的历史，在他看来
是旨在进行“对过去的全面回顾”。 2.
索森的最后一篇讲演始于此前他所解读的历史类型——修辞的、普世的、预...  
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